
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 95 af 31. oktober 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

28. november 2014 
J.nr. 14-4858586 
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Spørgsmål 

Vil ministeren oversende al skriftlig korrespondance mellem Skatteministeriet og Kultur-

ministeriet vedrørende reklameafgiftsloven og Kommissionens afgørelse i "SA.35683", 

herunder særligt juridiske vurderinger af den kommende lovgivningsproces og diskussio-

ner om, hvorvidt Kommissionens kumuleringsforbud skal indskrives i mediestøtteloven? 

 

Svar 

Frem til Kommissionens afgørelse i statsstøttesagen har reklameafgiftslovens forhold til 

mediestøtteordningen alene været drøftet med Kammeradvokaten. Denne korrespondan-

ce er fortrolig og udleveres derfor ikke.  

 

Korrespondance imellem Skatteministeriet og Kulturministeriet i forbindelse med udar-

bejdelse af ændringsforslaget til reklameafgiftsloven, herunder de relevante afgrænsninger 

i forhold til mediestøtteordningen, anses for korrespondance som led i lovforberedende 

arbejde, som derfor ikke udleveres.  
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